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Vprašanje: Na 27. zasedanju ZZD naj bi
delegatka, tovarišica Zupanova, postavila de-
legatsko vprašanje, ki se glasi: Kdaj bo kon-
čana rekonstrukcija Vodnikove ceste od Kam-
nogoriške do Sojerjeve ulice?

Odgovor: Upravnd odbor Sklada za ceste ob-
čine Ljubljana-Siška je na predlog inženirin-
ga Standard-Investa sklenil preučiti možnost
odkupa objektov in preselitev strank v objek-
tih, ki so v trasi rekonstrukcije Vodnikove ce-
ste. V tem primeru bo Sklad financiral rekon-
strukcijo. V nasprotnem primeru, to je če bo-
do stroški odkupa in rušenja teh objektov
presegli planirano vsoto. bo cesta urejena v
prejšnje stanje — z asfaltno prevleko brez
robnikov, pločnikov in odvodnjavanja preko
cestnih požiralnikov. Rok za dovršitev teh del:
30. 4. 1977 v primeru ugodnih vremenskih raz-
mer.

Pripominjamo, da je v Družbenem planu
občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1976—1980
predvidena izgradnja nove Draveljske ceste in
nove Vodnikove ceste, ki bosta sprostili ceste
v Dravljah le za dovoze in pešpromet.

Odgovor pripravil: Za sklad za ceste, In-
ženiring Standard-Invest.


